



Studentrådet NV

Møtereferat

Til:	Medlemmer av Studentrådet NV		
Fra:	Studentrådet NV		
Gjelder:	Studentrådsmøte		
Møtetid:	16.15 – 18.00	Møtested:	Store møterom, 2. etg Gamle Fysikk
Dato:	30.08.2017	Referent:	Nina Westerlund Støen

Tilstede:

FTV-er: Håkon Pedersen, Øystein Diserud, Emilie Wattø Larsen og Tobias Harnes André

IKP: Martin Meuche, Inger Anna Helmersen

IMA: Ragnhild Klaussen, Maya Keilen

IBT: Åsa ØInes, Vetle Knardahl Rem

IBI: Stian Løkken Myrvold, Thea Bjørnsdatter Gullichsen

IFY: Siv-Marie McDougall, Andreas Göttestam Fossheim

IBF: Gørild Boldvik, Caroline Brekke Karlsen

LUR: Marte Jakobsen

NANO: Amund Normann

KMOing: Simen Bøe Kirkhus

Frafall:

Ingvild Bårdsen

Steffen Kambe Strømsnes

Torbjørn Nguyen

Observatør: Christoffer Nesse (NTNU Styret)

FTV Håkon innleder møtet. Dette vil være et info/orienteringmøte i hovedsak.

Saksliste:

Tilstede; Tobias, Øystein, Håkon, Emilie, Siv-Marie, Stian, Åsa, Thea, Maya, Caroline, Gørild, Andreas, Marte, Vetle, Amund, Ragnhild, Inger Anna, Simen, Martin.

Frafall;

Referent: Nina Westerlund Støen

Presentasjonsrunde.

Øystein – kort intro på møteetikette. Tegn med forklaring.

Ordstyrer er Håkon.

Innkalling godkjent.

Runde rundt bordet – fra de sittende/gamle ITV-er & FTV-er

Øystein: Vært på en runde på alle infomøter for nye studenter for å presentere studentrådet for nye studenter. Nyttig også i forhold til å gjøre seg kjent tidlig mtp valg til høsten.

Håkon; Mye småting/forberedelser til semesteret – Ledergruppemøte – diskuterer det siste som skjer på fakultetet. FTV-forum. Formøte til NTNU-styret.

Stian - Ansatt ny gammel inst.leder – er ansvarlig for søknader til masterlesesalplasser – leter etter søknadene..

Åsa – ansatt ny gammel inst.leder -

Sende epost om å sende inn runde rundt bordet til meg....

Sende mail til IBI, IBF, Maja K, IBT, - Ikke fått mail fra Instituttet ennå... SKAL inviteres til møter!

Har alle fått erfaringsskriv? Noen mangler. Purre på avgåtte ITV-er.

Visittkort – info ved Håkon. Tanker/innspill?

- Legge ved sammen med plakater med info om SR-NV. Bilde av alle medlemmer.
- Tommel opp for visittkort
- Synliggjøre i god tid til valget

O-sak

Seminaret; Håkon informerer om hva som skjer. Og påminnelse om påmelding.

Øystein; Fakultetet skal ha dialogmøter – ønsker å ha med minst 1 ITV fra hvert Inst.

Eventuelt; Inger Anne; Karakterer...

Emilie; Masterarbeidsplasser. Mangler flere steder. Omrokking på plass. Gi store enkeltromsarealer fra seg – sånn at slike store kontorer kan deles av flere. Inst.ledere har fått beskjed om å formidle dette til sine ansatte. Alle må bidra – forsøke å finne løsninger for dette. Dekan var bastant på at dette måtte prioriteres. NANO har et problem da de ikke tilhører ett institutt – og det er instituttene som skal avgjøre dette. IVT mangler også mange plasser.

Øystein; Samlokalisering Gløs/Kalvskinnset sommer 2018. Kalvskinnset skal opp til Gløshaugen.

Også alle fra IE & IV. Kan fort bli krangel om plassene. Lite areal å ta av. Veldig lurt og viktig at dere ITV-er følger godt med og verne om alle lesesalplasser – og andre viktige områder som lab-er. Vær på vakt. Liten pekepinn på hvordan det kommer til å gå – Dekan Gregersen; alle skal være litt misfornøyd. Alle blir påvirket ganske likt..

Kontorvakter;

Håkon orienterer. Sette opp en plan. Alle skal sette seg opp på vakter på dagtid, være tilgjengelig for studenter. Kan sitte på Linjeforeningskontor, på Gamle Fysikk, etc. Send tidspkt for vakter og lokasjon. Blir så sendt ut en oversikt. Viktig at alle følger opp vaktene sine. Tar ansvar.

Ta bilder av alle til oversiktsplakat & dele ut gensere.

Møtekritikk:
Altfor tidlig ferdig.